
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 29. juni 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 773
Ministeren bedes redegøre for, hvilke provenumæssige konsekvenser det vil
have for staten, hvis beskatningen af eldrevne firmabiler - varevogne såvel
som personbiler - blev reduceret med henholdsvis 25 pct., 30 pct. og 50 pct.?
Herunder, hvilke konsekvenser det vil have, hvis også energiklasse A-biler in-
kluderes, når det forudsættes, at der tale om en fri bilordning, og at der ligele-
des er tale om firmabiler, der ved anskaffelsestidspunktet er 3 år eller derun-
der?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand

1/1

Skatteudvalget 2011-12
SAU alm. del Spørgsmål 773
Offentligt


